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Op 16 oktober 2024 is er een inloopavond gehouden in theater De Leest. Tijdens deze inloopavond was er gelegenheid voor omwonenden om 

het Voorlopig Ontwerp (Hierna: VO) in te zien. Het VO is opgesteld op basis van het door het College van Waalwijk vastgestelde schetsontwerp. 

Omwonenden hebben tijdens de inloopavond de gelegenheid gekregen om hun reactie te geven. Deze reacties zijn in de onderstaande tabel 

opgenomen en zo veel als mogelijk samengevoegd. Naast deze reactie is aangegeven hoe deze worden meegenomen in de verdere uitwerking 

van het ontwerp naar een Definitief Ontwerp (hierna: DO). Dit DO wordt samen met deze reactienota twee weken ter inzage gelegd en hierop 

kunnen omwonenden voor een laatste keer hun inspraak leveren.  

 

  

nr. Wat wil je ons nog meegeven? 

de opmerkingen zijn zo veel als mogelijk samengevoegd 

Hoe wordt de opmerking verwerkt in het DO? 

1 Het zou mooi zijn om een muurschildering aan de oostzijde van De Leest aan 
te brengen. Bijvoorbeeld een werktafeltje met enkele schoenmakers. 

Het aanbrengen van een muurschildering behoort op dit moment 
niet tot de reikwijdte van het project en wordt dus niet 
meegenomen. Wel wordt deze opmerking aan het bestuur 
doorgegeven zodat zij hier een afweging in kunnen gaan maken. 

2 Zorg voor de blijvende bereikbaarheid van de balkonzijde van het 
appartementengebouw Hooghe Leersse voor brandweer, verhuiswagens, e.d. 
Niet alle meubels kunnen per lift/trap naar het appartement/naar beneden. 

In het ontwerp is hier rekening mee gehouden en dit blijft goed 
mogelijk. 

3 Is het mogelijk om de onderdoorgang van het appartementengebouw Hooghe 
Leersse af te sluiten? 

De onderdoorgang van het appartementengebouw Hooghe 
Leersse is geen eigendom van de gemeente en wordt derhalve 

niet door ons afgesloten. Wel wordt er in het DO een oplossing 
aangedragen om de doorgang minder aantrekkelijk te maken om 
te gebruiken als verbingspad. 

4 Is het mogelijk om het brede diagonale pad te voorzien van 
groenonderbrekingen in het midden? 

Het pad wordt in het DO minder breedt gemaakt. Het toevoegen 
van elementen in het midden van het pad zijn niet mogelijk 
omdat dit pad ook de toegang bied voor de hulp- en 

onderhoudsdiensten. Zie ook de vraag nummer 2 van deze lijst. 

5 Het ontwerp ziet er erg mooi uit, complimenten.  
Daarbij de vraag of het mogelijk is om een soort van informatiebord te gaan 
aanbrengen om het ontwerp uit te leggen, de basis van het 
Slagenlandschap? 

Bedankt voor de complimenten. We nemen het plaatsen van een 
bord ter uitleg van het ontwerp mee richting onze 
communicatieafdeling. 
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6 Is het mogelijk om in het kader van toezicht en veiligheid camera’s te 
plaatsen rond het busstation? 

Het plaatsen van camera’s valt buiten de reikwijdte van het 
project. Daarnaast is het niet zomaar toegestaan om camera’s te 
plaatsen. Bij overlast is, het advies om direct de politie te bellen 

via 0900-8844. Achteraf kunt u hiervoor aandacht vragen via de 
Fixi-app van de gemeente of het Klant Contact Centrum (0416-
683456). Dan wordt deze locatie regelmatig bezocht door politie, 
BOA’s en de jongerenwerkers van de Tavenu.  

7 Er zijn zorgen dat de zitbank rond de boom bij het busstation voor meer 

overlast gaat zorgen. Momenteel is er al veel overlast in deze hoek. Het 
verzoek om het ontwerp hier aan te passen en geen zitgelegenheid hier aan 
te brengen. Wel zorgen voor maatregelen om de doorgang te verkleinen 
(versmallen). 

In het DO wordt er een andere inrichting gemaakt voor deze 

hoek, de zitbank komt dan ook te vervallen. 

8 Er worden nieuwe bomen aangeplant in het ontwerp. Hierop zijn 
verschillende reacties gekomen. Zo willen sommige omwonenden juist meer 

bomen en weer andere willen minder bomen of er wordt gevraagd om de 

plaats te heroverwegen. 

In het DO is het definitieve voorstel voor aanplant van bomen en 
groen opgenomen. Hierbij is geprobeerd om alle wensen zo goed 

als mogelijk mee te nemen. In het VO waren extra bomen 

opgenomen. De aantallen welke in het SO waren opgenomen 
staan nu ook in het DO. 

9 Het groene ontwerp is erg fijn, hierbij het verzoek om de volgende 
onderdelen proberen mee te nemen: vogelvoeder(-drink)plaats, 

insectenhotels, vleermuiskasten, meer middelen om de biodiversiteit te 
versterken. 

Met de vergroening van het Vredesplein wordt ook de 
biodiversiteit versterkt in de omgeving. De suggesties die zijn 

gedaan worden dan ook meegenomen in het DO. Alleen het 
aanbrengen van vleermuizenkasten wordt niet meegenomen. 

10 Is het mogelijk om de oversteek van het Vredesplein richting het centrum te 
laten vervallen, zodat bijvoorbeeld alleen de oversteek met stoplichten nog 
beschikbaar is? 

Vanuit onze verkeerskundige is het niet wenselijk om de 
oversteek te laten vervallen. Wel gaan we de oversteek  
verbeteren. Er wordt gekeken of de middelste oversteek anders 
moet worden vormgegeven of moet worden opgeheven. Dit gaat 

echter voorlopig niet mee in het project Vredesplein. 


